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Kausale Therapie bei Hornhautvaskularisation

Causal Treatment of Corneal Vascularization Corneal vascularization is attributable to the swelling and increased lactate concentration in the cornea, which are caused by damage to the oxidizing metabolismG. Imre, J. Bögi
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Zusammenfassung

        
Die Hornhautvaskularisation ist auf Schwellung und erhöhte Laktatkonzentration in der Hornhaut zurückzuführen, die durch Störung des oxidativen Stoffwechsels verursacht wird. Die Erhöhung der Laktatkonzentration wird auch durch die von Prostaglandinen stimulierte Leukozyteneinwanderung begünstigt. Eine kausale Therapie ist möglich: 40 % Glukoselösung zur Beeinflussung der Schwellung, 3 % Zystein, um die Oxidation zu verstärken und die Laktatkonzentration zu vermindern, und 0,5 % Indometacin-Suspension, um die Prostaglandine zu reduzieren und damit die Invasion der Leukozyten zu beeinflussen.


      
        
Summary

        
Invasion of leukocytes stimulated by prostaglandins also promotes the increase in the lactate concentration. The following causal treatment is possible: 40 % glucose to combat the swelling, 3 % cystein to improve the oxidizing metabolism and counteract the increased lactate concentration, and 0.5 % indomethacin suspension to prevent the formation of prostaglandins and hence the invasion of leukozytes.
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